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خبـر

 رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای شهر شیراز 
خبر داد؛

رفع مشکل یکصد و پنجاه دستگاه 
کارت خوان اتوبوس ها در شیراز

30 هزار کارت شهروندی جدید در اختیار شهروندان 
شیراز قرار می گیرد

شهردار منطقه سه شیراز:

 المان ورودی شیراز - اصفهان 
تکمیل می شود 

اعتبار  با  المان ورودی شیراز - اصفهان  شهردار منطقه سه شیراز گفت: 
بیش از ۲۹ میلیارد ریال تکمیل می شود.

سه  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
ورودی  المان  گفت:  شیراز  سه  منطقه  شهردار  طهماسبی  مسعود  شیراز، 
شمالی شهر شیراز جنب تقاطع غیرهمسطح شهید اسکندری با اعتبار ۲۹ 

میلیارد و ۷۰۰ میلیون ریال در سال جاری تکمیل می شود.
او افزود: این المان برگرفته از معماری بنای سعدیه و از نمادهای شاخص 

منطقه سه شهرداری است.
 طهماسبی اضافه کرد: در اجرای طرح از معماری سنتی بهره گرفته شده و 
حکاکی اشعار سعدی، شاعر نامی ایران و شهر شیراز بر روی جداره المان 

نیز در دستور کار قرار دارد.
بازنگری وارد  از  این پروژه پس  اینکه  بیان  با  منطقه سه شیراز  شهردار 
فاز اجرا شده است، گفت: در فاز دوم طرح محوطه سازی، جنگل کاری و 
فضای سبز و در فاز نهایی پروژه عملیات زیباسازی و نورپردازی انجام 

می شود.

شناسایی ۱۱۰ مورد جدید ابتلا به کروناویروس در فارس و افزایش مبتلایان به ۶۶۴۷ نفر

رئیس کمیسیون هوشمندسازی و فناوری اطلاعات شورای اسلامی شهر شیراز 
از رفع مشکل یکصد و پنجاه دستگاه کارت خوان اتوبوس و تأمین سی هزار 

کارت شهروندی جدید در چرخه حمل و نقل عمومی شیراز خبر داد.
شورای  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کمیسیون  جلسه  هشتمین  و  بیست  در  دودمان  لیلا  شیراز،  شهر  اسلامی 
از  استفاده  اهمیت  بر  تأکید  با  شورا،  این  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی 
پتانسیل های زندگی شهری و تلاش برای رسیدن به اهداف یک شهر هوشمند، 
گفت: شورای شهر شیراز در دوره پنجم، هوشمندسازی این کلانشهر را در 
این طریق رضایت  از  تا  داده است  قرار  به شهروندان  اولویت خدمت رسانی 

عمومی را در پی داشته باشد.
وی با اشاره به مصوبه اخیر شورای شهر مبنی بر ممنوعیت دریافت پول نقد 
میان ممکن  این  نقل عمومی، گفت: در  ناوگان حمل و  ازای کرایه های  در 
مینی بوس های  و  اتوبوس ها  رانندگان  همچنین  و  شهروندان  از  برخی  است 
عمومی دچار مشکلاتی شوند که بررسی و پیگیری این موضوع در دستور کار 

کمیسیون قرار گرفت.
به  شیراز  شهر  شورای  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
شیراز  شهر  سطح  در  شهروندی  کارت  پروژه  اجرای  گزارش  از  جزئیاتی 
پرداخت و تصریح کرد: بر اساس پیگیری هایی که انجام شده شهرداری تعداد 
30  هزار کارت شهروندی جدید را تأمین و وارد چرخه باجه های بلیت فروشی 
کرده و بر اساس اعلام سازمان حمل و نقل مسافر شهرداری، در صورت نیاز 
بیشتر نیز علی رغم تأثیر تحریم ها در این حوزه، کارت های جدیدی نیز تأمین 

خواهد شد.
دودمان با بیان اینکه مشکلی از بابت تأمین کارت شهروندی وجود ندارد، از 
رفع  مشکل یکصد و پنجاه دستگاه کارت خوان اتوبوس نیز تا آخر هفته جاری 
خبر داد و افزود: از این پس شهروندان به سهولت می توانند کارت شهروندی 
تهیه کنند و مقرر شد رفع مشکل کارت ها و کارت خوان ها نیز به رانندگان 

اتوبوس ها و مینی بوس ها و عموم شهروندان اطلاع رسانی شود.
فناوری  سازمان  گزارش  ارائه  به  خود  توضیحات  از  دیگری  بخش  در  وی 
در خصوص  جلسه کمیسیون  این  در  شیراز  شهرداری  ارتباطات  و  اطلاعات 
از  فاوا  سازمان  شد  بنا  کرد:  اضافه  و  کرد  اشاره  نوری  فیبر  پروژه  اجرای 
دارد  وجود  نوری  پروژه  اجرای  طی  در  که  مشکلاتی  و  انتظارات  وضعیت، 
گزارش کاملی تهیه کند و با توجه به نزدیکی به اتمام پروژه دعوت نامه ای از 
طرف کمیسیون به مقامات کشوری ارسال شود تا گزارش کامل و جامعی به 

کمیسیون ارائه کنند.
شیراز  شهر  شورای  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
اطلاع رسانی  سایت  بین  لینک  ایجاد  گفت:  نیز  شفافیت  سامانه  در خصوص 
موضوعات  تا  بود  کمیسیون  دیگر  تصمیمات  از  شورا  شفافیت  و  استانداری 

تصویب شده در کمیسیون ماده پنج در سامانه شفافیت بارگذاری شود.
سندهای  از  کاربران  استفاده  بر  دلیلی  را  متمرکز  سامانه  وجود  عدم  دودمان 
به جای یک  می شود  امر سبب  این  افزود:  و  دانست  مختلف  امور  در  قدیمی 
فرآیندهای  انجام  برای  طولانی  و  قدیم  تحلیل های  از  چابک  و  جامع  تحلیل 

مصوبات استفاده شود.
ادامه داد: دسته بندی صحیح اطلاعات، اسناد و مکاتبات در شورای شهر  وی 

برای مجموعه های اداری ارزش به سزایی دارد.
رأی گیری  شهر؛  شورای  مصوبات  جامع  سامانه  مزایای  به  اشاره  با  دودمان 
فعالیت های  کاهش  شورا،  صحن  جلسات  روند  در  تسریع  و  الکترونیکی 
غیرضروری، کنترل موثرتر فرآیندهای مربوطه و تبدیل اطلاعات به فرمت های 

نوشتاری و تصویری اقدامات کمیسیون ها را از مزایای این سامانه برشمرد.
بتوان  شیرازی  شهروندان  همکاری  با  که  کرد  امیدواری  ابراز  پایان  در  وی 

خدمت رسانی به روز و مؤثری انجام داد.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز از شناسایی ۱۱۰ مورد جدید ابتلا به کرونا ویروس در استان فارس خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی شیراز، دکتر عبدالرسول همتی گفت: از هزار و ۲۴۹ نمونه ارسالی 
 به آزمایشگاه های تشخیصی کووید ۱۹ استان، ۱۱۰ نمونه مثبت اعلام شد که با افزوده شدن این موارد جدید، آمار کنونی استان فارس به 
۶ هزار و ۶۴۷ نفر رسیده است. این مقام مسئول در دانشگاه اظهار کرد: از ۱۱۰ مورد جدید در استان، شیراز ۵۶ مورد؛ کوه چنار ۷ مورد؛ 
لامرد ۴ مورد؛ داراب ۳ مورد؛ آباده، زرقان و خرامه هر کدام یک مورد را شامل می شود و مابقی موارد به دیگر دانشکده ها و دانشگاه های 
علوم پزشکی استان اختصاص دارد. دکتر همتی گفت: هم اکنون ۲۰۷ بیمار مبتلا به کروناویروس در بخش های عمومی و ۳۲ بیمار مبتلا به 
کووید ۱۹ در بخش مراقبت های ویژه بیمارستان های سطح استان بستری هستند. معاون بهداشت دانشگاه با بیان اینکه متأسفانه در ۲۴ ساعت 
گذشته یک مورد فوتی ناشی از ابتلا به کروناویروس در استان گزارش شده است، افزود: از شیوع ویروس کرونا تاکنون در استان، ۱۱۴ 

نفر جان خود را به دلیل ابتلا به بیماری کووید ۱۹ از دست داده اند.

در  شیراز  شهرداری  گفت:  شیراز  شهردار 
افتتاح  را  پروژه  زیادی  تعداد  آینده  ماه های 

خواهد کرد.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: حیدر 
رسانه  اصحاب  بازدید  حاشیه  در  اسکندرپور 
برداری  بهره  آماده  بزرگ   پروژه های  از 
وکیل  مترو  ایستگاه  در  شیراز  شهرداری 
الرعایا گفت:  در طراحی اولیه ایستگاه وکیل 
با  و  نداشته  قرار  شیراز   مترو  یک  درخط 
در  منطقه  این  بازاریان  و درخواست  پیشنهاد 

دستور کار قرار داده شده است. 
شهردار شیراز با اشاره به اینکه ایستگاه وکیل 
در  افزود:  دارد  قرار  شیراز  تاریخی  بافت  در 
احداث این ایستگاه از معماری متناسب با این 
بافت استفاده شده است و می توان آن را یکی 
از فنی ترین ایستگاه های مترو شیراز برشمرد. 
شهرداری  دوره  این  امتیاز  پور  اسکندر    
به  تاریخی  بافت  درهای  گشودن   را  شیراز 
در  افزود:   و  کرد  عنوان  شیراز  مردم  روی 
آثاری  از  شیراز  در  گردشگران  گذشته 
همچون حافظیه، آرامگاه سعدی و آثار دوره 
بافت تاریخی  بازدید می کردند و وارد  زندیه 
با  شهرداری  از  دوره   این  در  اما  نمی شدند، 
احیای محورهای گردشگری در بافت تاریخی 
میان  از  زیادی  حد  تا  بزرگ  مشکل  این 

برداشته شده است. 
و  شرایط  از  مثالی  بیان  با  شیراز  شهردار 
افزود:  فیل  بازارچه  ناهنجاری های موجود در 
شد  احیا  منطقه  این  شده  انجام  تلاش های  با 

حضور  برای  مناسب  محیطی  اکنون   که 
گردشگران شده و  یک ناهنجاری به فرصتی 
برای مردم شیراز و بافت تاریخی تبدیل شده 

است.   
شهردار شیراز با اشاره به اینکه به رغم اینکه 
می توانستیم ایستگاه وکیل را پیش از این به 
بودیم   معتقد  اما  افزود:  برسانیم  برداری  بهره 
معماری آن باید  متناسب با بافت تاریخی و 
محور زندیه باشد، از این رو کار  با دقت و 

حوصله بیشتری انجام می شد.
وکیل  ایستگاه  داد:  ادامه  شیراز  شهردار 
الرعایا ضمن اینکه در مسیر گردشگری است 
می تواند به یک مقصد گردشگری تبدیل شود.
  اسکندر پوراز تعبیه گالری های هنری دائمی 
بازار  هویت  و  تاریخی  بافت  با  متناسب  و 
وکیل در این ایستگاه خبر داد و گفت: سعی 
کرده ایم فضاهای جنبی این ایستگاه، کاربری 

فرهنگی و هنری داشته باشند.
اینکه در شهر شیراز  بیان  با    شهردار شیراز 
شود،  انجام  یک  درجه  کار  باید  همواره 
الرعایا  وکیل  فرد  به  منحصر  ایستگاه  افزود: 
هدیه ای از طرف شهرداری به مردم شیراز  و 

گردشگران است.
داد  نشان  پروژه  این  انجام  شد:  یادآور  وی 
که می شود با نگاهی متفاوت کار متفاوت و 

خوبی را بدون هزینه بیشتر ارائه کرد.
وی با بیان اینکه اعتبار احداث ایستگاه وکیل 
الرعایا بالغ بر ۱۵۰ میلیارد تومان است، افزود:  
حفاری زیرزمین با حفظ تردد در خیابان، نوع 
خاک، میزان آب و همچنین تأسیسات شهری 
موجود در محل حفاری شرایطی را ایجاد کرد 
که در این ایستگاه کار فنی منحصر به فردی 

نسبت به سایر ایستگاه ها انجام شود.

 
ایستگاهی  دومین  وکیل  ایستگاه  افزود:  وی 
این  با  کشور  شهرهای  کلان  در  که  است 

روش حفاری احداث شده است.
شهردار شیراز با اشاره به اینکه ایستگاه وکیل 
برداری  بهره  آماده  پیش  مدتی  از  الرعایا 
آن  افتتاح  در  تأخیر  دلیل  درباره  است،  بوده 
گفت: اصرار داریم یکی از مقامات کشوری 
افتتاح پروژه حضور داشته باشد تا  در مراسم 
در کنار آن بتوانیم امتیازاتی برای مترو شیراز 

کسب کنیم.
برای  رایزنی هایی  داد:  ادامه  شیراز  شهردار 
وزیر  و  رئیس جمهور  اول  معاون  حضور 
انجام  وکیل   مترو  ایستگاه  افتتاح  در  کشور 

اوراق در  ادامه داد:   اسکندر پور  شده است. 
نظر گرفته شده برای مترو شیراز در سال ۹۸ 
تومان  میلیارد   ۳۰۰ به  تومان  میلیارد   ۶۰۰ از 
کاهش یافته است و امیدواریم با حضور یکی 
را  شیراز  مترو  سهمیه  کشوری  مقامات  از 

افزایش دهیم.
اسکندر پور با اشاره به اینکه شهرداری شیراز 
در ماه های آینده تعداد زیادی پروژه را افتتاح 
ما  مهم  اهداف  از  یکی  گفت:  کرد،  خواهد 
این است که امروز که بحران کرونا و سایر 
مواجه  متفاوت  شرایطی  با  را  مردم  تنگناها 
کرده است، امیدواری و دلگرمی را در جامعه 
سپری  را  سخت  شرایط  تا  داریم  نگه  زنده 

کنیم.
بزرگراه  رودکی،  تقاطع  پروژه  سه 
روانی  باعث  بیگی  بهمن  و  مهندسین 

ترافیک درون شهری می شود 
در ادامه معاون فنی و عمرانی شهردار شیراز  
در تور بازدید خبرنگاران از پروژه های بزرگ 
شهر  پیرامونی  رینگ  تکمیل  در  عمرانی 
شیراز نیز گفت: تقاطع رودکی، بهمن بیگی، 
بزرگراه مهندسین و زیرگذر گلستان ازجمله 
تکمیل  برای  شهرداری  که  است  پروژه های 
رینگ پیرامونی با پشت سر گذاشتن عملیات 
بر  بالغ  تملک   و  اجرا  هزینه های  با  عمرانی 
خواهد  برداری  بهره  به  تومان  میلیارد    915

رسیده  است. 
وی هزینه  اجرا و تملک پروژه تقاطع رودکی 
را 73 میلیارد تومان  برشمرد و افزود: همچنین 
پروژه بهمن بیگی 491 میلیارد تومان، پروژه 
بزرگراه مهندسین 263 میلیارد تومان و پروژه 
زیرگذر گلستان حدود 88 میلیارد تومان  شده 

است. 

اشاره  با  فنی و عمرانی شهردار شیراز  معاون 
به هزینه های جابه جایی تاسیسات و تملک ها 
افزود:  عمرانی   پروژه های  اجرای  مسیر  در 
با  و  باشد  فراهم  کار  بستر  که  درصورتی 
جابه جایی  و  تملک  همچون  چالش هایی 
پروژه های  انجام  نشویم،  مواجه  تاسیسات 
در  شیراز  شهرداری  در  بزرگ  عمرانی 
کوتاه ترین زمان ممکن اجرایی می شود زیرا 
گاهی جابه جایی تاسیسات بین 3 تا 6 ماه زمان 

می برد. 
و  مشخصات  درباره  شیراز   شهردار  معاون 
هزینه پروژه  تقاطع رودکی نیز گفت: هزینه 
عملیات اجرایی این پروژه حدود 55 میلیارد 
تومان، هزینه تملک حدود 3 میلیارد تومان و 
تومان  میلیارد   15 تاسیسات حدود  جابه جایی 
 73 پروژه  این  کل  هزینه  سرجمع  که  بوده 

میلیارد تومان است.
در  بیگی  بهمن  تقاطع  پروژه  افزود:  صالحی 
ورودی شیراز از سمت جاده بوشهر در 2 فاز 
تعریف شده بود که فاز 2 این پروژه به همراه 
رودکی  تقاطع  و  مهندسین  بزرگراه  پروژه 

یک رینگ کامل است. 
درباره  شیراز  شهردار  عمرانی  فنی  معاون 
پروژه  این  افزود:   مهندسین  بزرگراه  پروژه 
شده  اجرا  طول  متر   200 و  هزار   2 طول  به 
است  و یکی از مشکلات این پروژه تملک 
و جابه جایی تاسیسات بود، به طوری که هزینه 
اجرا حدود 15 میلیارد تومان و هزینه تملک 
کیلومتر، حدود   2/2 به طول  متری   55 بلوار 

243 میلیارد تومان بوده است.  
صالحی با بیان اینکه سه پروژه تقاطع رودکی، 
بزرگراه مهندسین و بهمن بیگی باعث روانی 
بار ترافیکی  ترافیک درون شهری و کاهش 
امیرکبیر مخصوصاً برای خودروهای  بلوار  از 
سه  این  اجرای  در  داد:  ادامه  می شود  سنگین 
از  بخشی  برای  شهرداری  توافق های  پروژه 
این  مسیر  مورد  تملک های  و  کاربری  تغییر 
است  داشته  دربر  زیادی  مالی  بار  پروژه  سه 
بیگی  بهمن  پروژه  تنها  در   که  به طوری 
تومان  هزینه آزادسازی،  میلیارد  بالغ بر 400 
و  بوده   ملکی  معارض  رفع  و  ارزش گذاری 
بوده  تومان  میلیارد   .13.5 تملک   هزینه 

است.
معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز در مورد 
اجرای فضای سبز و نورپردازی پروژه تقاطع 
رودکی نیز گفت: برای عملیات  فضای سبز 
خاکریزی  مترمکعب  هزار   30 پروژه  این 
گونه  با  سبز  فضای  قطعه   19 و  شده  انجام 
 3 نورپردازی  عملیات  و  شده  دیده  مختلف 
و  انجام  حال  در  نیز  پیرامونی  رینگ  پروژه 

بخشی انجام شده است.

شهردار شیراز عنوان کرد؛

افتتاح تعداد زیادی پروژه شهرداری در ماه های آینده
معاون شهردار شیراز:

با حضور مدیر کل تأمین اجتماعی فارس صورت می پذیرد؛

پاسخگویی  به سئوالات مردمی از طریق 
شبکه سامد

فرماندار شیراز خبرداد؛

بازگشایی مهدهای کودک از اواخر ماه 
جاری  در شیراز

دانشجویان علوم پزشکی شیراز و دغدغه 
تنوره کشیدن آتش کرونا


